
PROTOKOLL
fört vid sammanträde med Djurgårdens Idrottsförenings 
styrelse och sektionsstyrelserna den 20/11 1950. 
Lokal: Stadion. Närvarande: hela styrelsen jämte ett 
30-tal sektionsrepresentanter.

§ 1. Ordf. S. Larson Öppnade sammanträdet och hälsade de olika sektionernas 
delegerade välkomna.

§ 2. Meddelades vilka styrelserepresentanter, som stodo i tur att avgå vid 
kommande årsmöte, nämligen ordf., vice ordf., sekr. och en ledamot utan 
särskild funktion. Ordf. framhöll det som troligt, att han komme att 
avgå, medan i övrigt inga avsägelser förelågo. En representant för B. 
Garpe, som avgått under året, måste dock givetvis bli aktuell till års
mötet.

Grunander, ishockey, meddelade, att han hade ett namn i bakfickan 
som ordförande-kandidat, men att det t.v. var ett hemligt namn. På di
rekt förfrågan om han avsåg sig själv förnekade han att så var fallet. 
Holmberg, boxning framförde som kandidat dr. P. Strömbäck. Till ordf. 
Sven Larson vädjades från Grunander att kvarstå ett år till och Larson 
lovade att ta kontakt med sin fru och utverka hennes tillstand.

Rinman framförde Wising som namn för styrelsen i övrigt och före
slog även att sektionerna skulle komma med förslag till ny skattmästare 
till 1952 års årsmöte.

§ 3. I fråga om jubileumsarrangemang 1951 meddelade:
fri idrott: ev. samarbete med orientering om någon slags tävling; 
bandy: avancemang till allsvenskan;
iShockey: jubileumstävling hösten 1951 mot utländsk klubb och ev. 
en cupturnering med AIK i början på mars på Stadion resp. Solna; 
bordtennis: ev. landskampsarrangemang tillsammans med Förbundet 
med jugoslaviskt deltagande;
bowling: ont om tävlingsdagar, t.v. inga förslag;
boxning: ett lag från Skottland inbjudet till tävlingar i mars; 
kontakt med ryska ambassaden för att få hit ett Sovjetlag; 
brottning: svårt med lokalfrågan, kanske novembertävlingar;
fotboll: ev. en vecka ihop med AIK med matcher mot alla klubbarnas 
lag , underhandlingar om en match mot svenska proffslandslaget fr. 
Italien, inbjudan från England om matcher tillsammans med Malmö 
FF och IFK Norrköping;
handboll: förslag om program tillsammans med bordtennis och 
innefotboll i Eriksdalshallen en kväll;
orientering: ev. söka dam- och junior-SM;

Efter diskussion beslöts tillsätta en kommitté, som fick i uppdrag 
att söka en dag i Eriksdalshallen, där ett program skulle förberedas 
visande upp allt vad Djurgården har i fråga om idrott. Kommitté
ledamöter: S. Holmberg, M. Öhman och L. Öberg.

§ 4. På förslag till utmärkelser anmälde:
fotboll: vi återkomma med förslag;
ishockey: hedersmärke till L. Lindgren, L. Nirenburg och Cacka 
Andersson; H. Stelius mogen för större utmärkelse; Stor-Klas 
Svensson som skapare av nuvarande ishockeylaget föreslogs till 
guldplakett eller guldmedalj efter styrelsens prövning; 
bandy: vi återkomma;
bowling: förslag enl. skrivelse; guldmedalj till H. Lundgren; 
bordtennis: inga förslag;
boxning: utom till aktiva boxare /såsom B. Modigh, S. Wendel, 
B. Ahlin/ nämndes följande: E. Törnros /guld/, B. Ramsay, 
C.G. Jansson, S. Holmberg, Lennart Johansson, S. Lindqvist, 
G. Dahlberg, Harry Holmberg, Gurra Bergman, Svante Rosen, L. Isi
kowitz;
brottning: vi återkomma;
fri idrott, handboll, orientering, skidor: d:o

Beslöts att definitiva förslag skulle vara inlämnade till styrelsen 
senast den 15 dec. 1950 utom för fotbollen, som beviljades respit 
till i början på januari 1951.

§ 5. Diskuterades ekonomiska frågor och påtalades vissa sektioners 
uttagande av resebiljetter och idrottsmaterial, för vilkas betalande 
intet återstod av erhållet anslag. Mötet enade sig om att dylika 
ärenden skulle dras upp vid årsmötet för brännmärkning, då även be
slut skulle fattas om betalningsansvaret.

§ 6. Meddelades om att årsfesten äger rum i Berns den 11 mars 1951.
§ 7. Diskuterades en jubileumsskrift, vilken om en undersökning av

de ekonomiska möjligheterna förefanns skulle utgivas.



§ 8. Från skidsektionen vädjades till övriga sektioner om 
hjälp i samband med SM-arrangemangen i Hammarbybacken, 
och i anslutning därtill framhöll Rinman, att styrelsen 
skulle garantera utbetalning av överenskommen ersätt
ning.

§ 9. Ordföranden tackade för visat intresse och uttalade en 
förhoppning att med en ordentlig insats från alla sek
tioners sida få i tidernas fullbordan inregistrera ett 
förnämligt jubileumsår. Samtidigt betonades att större 
krav på åtlydnad av stadgarna skulle göras gällande i 
fortsättning i och med att sektionerna nu kunnat till
delas stadgarna i nytryck.

§ 10. Avslutades sammanträdet.


